
  

 
  

  
   25.4.2022  

Skolebestyrelsesmøde  
Tirsdag den 1. marts kl. 19.00-21.00 i personalerummet på Bygaden. 
  
Referent, Gert  
Afbud Rasmus, Dennis J. 

 
 

1. Godkendelse af referat  
Godkendt. 

 
2. Valg til skolebestyrelsen – hvem genopstiller? Valgmøde d.8.3.22. 

På torsdag mødes valgbestyrelsen. Vibe D. Nielsen er tilknyttet EF som valgtilforordnet.  
Bestyrelsen består af 7 personer + 2 suppleanter.  
Bente stiller op som menigt medlem 
Allan stiller op igen, hvis der ikke er andre. 
Dennis uvis. 
Øvrige bestyrelsesmedlemmer stiller ikke op. 
OBS, alle 3 matrikler skal være repræsenteret i bestyrelsen. 
 

 
3. Regnskab 2021 

Ulla gennemgik regnskabet som ved årets afslutning viser et overskud. 
Forklaringen på overskud er udmøntning af puljemidler sidste på året, bl.a. 
Coronamidler. Regnskabet godkendt. 

 
4. Budget 2022 – godkendelse. 

Nu budgetmodel + faldende elevtal medfører et lidt mindre budget for 2022 end sidste 
år. Overskuddet fra 2021 overføres til 2022 og dermed fastholdes ca. 1,5 stillingsandel 
til kommende skoleår. Resterende del af overskuddet finansierer stigning på 
forbrugsafgifter. 
Budget godkendt. 
 
 

5. Brugen af digitale devices i fritidstilbuddet – debat.  
Dennis og Inge gennemgik brugen af devices/digitale opgaver og spil i fritidsdelen på 
henholdsvis Højmosen og Krogsager. Der er en gennemtænkt pædagogisk plan ved 
brugs af elektronisk udstyr på fritidsområdet. 
Dennis og Inge ønskede bestyrelsens input dertil. Hvor er den gyldne middelvej mellem 
skærmtid og andre aktiviteter? 
Drøftelse i bestyrelsen. Fokus på stramme regler for de små frem for de store elever. 
Fokus på indholdet. Revidering af Principper for digitale Værktøjer – debat + beslutning. 
Principper revideret, se bilag. 

  



 
6. Uddannelsesparathedsvurdering – orientering 

John orienterede om tallene for uddannelsesparathed for Bygaden. De ikke 
uddannelsesparate elever på 8. årgang fordeler sig i to lige store grupper. Den anden 
halvdel har udfordringer på mødestabilitet, modenhed m.m, og den anden halvdel har 
et uddannelsesønske, som ikke matcher det faglige standpunkt. 
Generelt arbejdes der på skolen med uddannelsesparathed under en bred pallette. 
 
 

 
7. Meddelelser – herunder status på corona, -tests mm. 

Status på Corona: Enkelte personaler og elever er syge. Der er ikke test på skolerne 
mere og udlevering af selvtest er stoppet. Ingen restriktioner men stadig anbefalinger 
om udluftning af lokaler og god håndhygiejne. 
Lejrskoler: B&U-chefen har meddelt, at der ikke er lejrskoler i udlandet dette forår. 
Unge forskere: EF har 10 projekter med i semifinalen, hvilket svarer til 10% af 
projekterne!! 
 

8. Evt.  
Ønsker om at skolen arbejder mere med brugen af google docs, - oprettelse af 
dokumenter og systematik. Den røde tråd. Det er god lærdom og vigtig kunnen for 
elever, der skal på en ungdomsuddannelse. 
Spørgsmål til DAU. Der kommer en udmelding, når der er nyt. 

       

              

   
 

Martin Olesen  
Skolebestyrelsesformand  
  

Ulla Rasmussen  
Distriktsskoleleder 

Erritsø Fællesskole  
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